
Kragerø kommune 
«Nytt budsjett 2024»

Første skritt mot en langsiktig bærekraftig 
økonomi



Bakgrunn
• Kragerø kommune har en gjeld på 1,2 milliarder kroner og 

rentene øker betydelig i tiden som kommer
• Helse og omsorgsområdet har hatt et betydelig merforbruk i 

flere år som i tillegg har økt over tid. 
• Budsjett 2024 underkjent av Statsforvalteren = Nytt budsjett 

2024. 
• Netto driftsresultat 2023: Merforbruk 70 millioner Inndekking av 

underskudd på 50 millioner = Innmelding på Robek
 Kragerø kommune står dette halvåret overfor de tøffeste 

vedtakene som kommunen har hatt på mange år 



Hva er målet med prosessene?

• «Nytt budsjett for 2024»
• Komme ut av Robek og skape en bærekraftig økonomi
• Tilrettelegge for fremtidens kommunale tjenester 

innenfor en langsiktig og forutsigbar plan

NÅ: Nytt budsjett for 2024, men…



Kortsiktige tiltak for å «stoppe blødningen»

• Ansettelseskontroll
• Innkjøpskontroll
• Reisekontroll
• Tjenestekvalitet og tjenesteomfang vurderes løpende

Disse tiltakene jobbes det med ved siden av «nytt 
budsjett» prosessen!



Tiltak «Nytt budsjett 2024»



Allerede vedtatte tiltak

Helse og omsorg



Struktur (kort sikt 2024 budsjett)

• Legge ned kino
• Flytte beboere fra Stabbestad omsorgsboliger
• Samarbeid Legevakt natt
• Nye sykehjemsplasser etableres på sykehuset

Foreslås ikke i 2024 (men ligger som alternativt forslag):
• Flytte elever fra Levangsheia oppvekstsenter (se egen sak)



Spesifiserte tiltak pr kommunalområde



Nye tiltak Helse og omsorg



Oppvekst:



Samfunn:
Mange tiltak 
berører 
stillinger



Støtte og utvikling og 
kommunedirektøren



RNB og behovet for ikke spesifiserte tiltak

• RNB ga oss ikke mye hjelp. Medfører behov for å 
innføre «ikke spesifiserte tiltak» selv om målet var at alt 
skulle være spesifisert.

• Dette kommer i tillegg til alle andre tiltak, samt 
innstrammingene for å klare årets budsjett (blødning).

• Beløper seg til 2 millioner kroner fordelt etter prosent 
på kommunalområdene.



Alternative tiltak
For 2024 har kommunedirektøren to tiltak som er drøftet med de tillitsvalgte som ligger med 
som alternative tiltak. Øvrige forslag som har stått på innledende lister er derfor ikke tatt med.



Re-kalkulering m.m.
• Kommunedirektøren kan ikke foreslå ytterligere 

investeringer innenfor oppvekst:
• Ber om at det utredes et alternativ 2B ift fremtidig ungdomsskole 

struktur = Flytte elevene fra Sannidal når det blir plass på Feierheia.
• Ikke etablere en to avdelingsbarnehage med moduler på Kalstad.

• Gjennomført ulike takster. Levangsheia oppvekstsenter 
verdi 14 mill, Sannidal ungdomsskole verditakst 12 mill
(med teknisk verdi 31 mill). Mer om dette i de ulike 
dokumentene.



Oppsummering av alle de ulike 
tabellene
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